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Anketa anketa anketa anketa...

Jak jste spokojeni s úrovní zdravotní péče v Praze 14?

IRENA FRANČOVÁ

Já chodím k doktorce Novákové na "Parník", jsem s ní spokojená - je pečlivá. Má sice dlouhé čekací lhůty, protože k ní chodí hodně
lidí, s tím se ale nedá nic dělat. Zacházení s pacienty je slušné i na jiných odděleních, a totéž platí i o Vysočanech.

JOSEF ŠTULÍŘ

Já ještě chodím pořád do Vysočan, kde jsem pracoval v Elektrotechnice ČKD, ale moje manželka využívá služeb na "Parníku" a je
celkem spokojená, jenom u zubaře jsou dlouhé objednací lhůty.

JINDŘIŠKA KOTÁLOVÁ

Chybí tady podle mě nemocnice nebo velké zdravotnické centrum - já musím kvůli problémům s ledvinami jezdit na Prahu 4. S obvodní
lékařkou na "Parníku" jsem spokojená, u zubaře jsem nebyla už dva roky, protože ti, kteří jsou tady poblíž, nepřijímají nové pacienty.

JAN CIBELIUS
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Co se týče zdravotnictví, jsem spokojenej, na poliklinice je všechno včetně lékárny a dětského lékaře. Před postavením "Parníku" to
byl problém, muselo se jezdit jinam, teď je to všechno v jednom.

HANA ŠALPLACHTOVÁ

Pro staré lidi, jako je moje maminka, je všechno daleko - pro nás je daleko i "Parník", když ji tam z Bouřilovy ulice musím dovést. Jinak
si myslím, že úroveň zdravotnictví je v pořádku.

Naše anketa nezaznamenala žádné velké výhrady: nemocnici sice v Praze 14 nemáme, uvedený seznam zdravotnických
zařízení ale potvrzuje zastoupení všech běžně využívaných lékařských oborů, včetně urologie. Delší objednací doba
může být důsledkem toho, že konkrétní lékař patří k těm vyhledávaným - a pokud někomu čekání opravdu vadí, může se
pokusit přihlásit jinam.
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